



Know You Can

Life
Protect

إجم مستوي معيشتك

خدمات تأمينية للأفراد

في خلال رحلة الحماية الخاصة بك، نسعى لتوفير تجربة تأمينية مختلفة و متكاملة لك و لعائلتك، تساعدك على الاطمئنان على مستقبلك و مستقبلهم، و الاستمتاع بكل لحظة.
لأن هدفنا هو الحفاظ على أسلوب الحياة المريح و الأفضل لعائلتك، وفرنا لك Life Protect كبرنامج تأميني ضمن عدد من الحلول التأمينية التي تقدمها شركة أكسا لتأمينات الحياة – مصر.

ما هي وثيقة Life Protect؟

وثيقة Life هي خطة تأمينية توفر الحماية اللازمة للعائلة المترتبة على وفاة عائل الأسرة وفقد دخل الأسرة، و تمتد الوثيقة لما لا يقل عن خمسة سنوات و حتى مدة أقصاها عشرون عاماً.
كما تقدم الوثيقة مزايا تأمينية إضافية أخرى في حالة تعرض عائل الأسرة لأي من الأحداث التالية:
- إصابة بالعجز الكلي الدائم الناجمة عن مرض أو حادث
- إصابة بأحد الامراض الحرجة
- الوفاة بسبب حادث

كيف تحصل على وثيقة Life Protect؟

يمكنك التواصل مع أحد ممثلي شركة أكسا لتأمينات الحياة – مصر في أي من فروع التسويق للمساعدة في اختيار العرض المناسب لك.

ما هي البرامج التأمينية الأخرى التي توفرها لك شركة أكسا لتأمينات الحياة؟

تقدم لك شركة أكسا لتأمينات الحياة – مصر برامج حماية و ادخار طويلة الأجل، حيث تساعدك على الاستعداد للمناسبات الهامة والمستقبلية مثل التقاعد والتخطيط لزفاف أو تخرج أبنائك أو لحماية عائلتك، كما يمكن لأصحاب الأعمال وموظفيهم الاستفادة من البرامج المتنوعة التي تقدمها الشركة .

لمزيد من المعلومات، اتصل ب ١٦٣٦٣ أو قم بمراسلتنا على:

wecare@axa-egypt.com

ملاحظات

هذه النشرة ارشادية فقط ويجب قرائتها إلى جانب مستند الوثيقة والذي يتضمن شرح كامل لكافة شروط وأحكام المزايا التأمينية والرسوم المتعلقة بوثيقة Life Protect.

بعض المزايا التأمينية تخضع لبعض القواعد من حيث مبلغ التأمين المتاح أو قد تكون غير متاحة لأسباب مختلفة مثل سن المؤمن عليه أو طبيعة عمله أو ممارسته لبعض الأنشطة أو الرياضات الخطرة.

يمكنك الاستفسار عن التفاصيل الكاملة لدى ممثل شركة أكسا لتأمينات الحياة – مصر.



إجم مستوى معيشتك

On your protection journey, we strive to provide you and your family with a full and inclusive insurance experience, together securing and sharing future moments.

With the objective of maintaining the lifestyle you wish for your family, we're offering you Life Protect product, as part of different products & insurance solutions by AXA Life Insurance.

What is Life Protect?

Life Protect is an insurance program that provides protection, for at least 5 years and up to a maximum of 20 years, to families in case of death of breadwinner and loss of family income.

Life Protect product also offers optional insurance benefits in case breadwinner is exposed to:

- Total permanent disability due to disease or accident
- Critical illness disease such as heart diseases
- Death due to an accident

How can you apply for Life Protect policy?

You can contact AXA Life Insurance Sales Representatives in any of our distribution channels for more details.

What other products can you find at AXA Life Insurance?

AXA Life Insurance offers you long-term savings and protection products to help prepare for significant future life events such as retirement, children education and marriage planning, as well as provide protection to your family. Business owners and employees can also benefit from a wide range of products and services.

Call 16363 or send to wecare@axa-egypt.com

Notes

This brochure is intended only as a guide and should be read in conjunction with the policy document which provides full and complete details about terms and conditions, benefits, charges, provisions and exclusions relating to Life protect plan.

Some benefits described here may be subject to certain rules in respect of the available sum insured, or may not be available for certain insured ages, occupations or hazardous activities.

Kindly refer to AXA Sales Representative to provide full details.





Know You Can

Life
Protect
Protect your lifestyle

individuals Insurance Services